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Delnice, 9. svibnja 2016. godine

Z A P I S N I K
sa 211. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 9. svibnja 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi,
voditelj Odsjeka za proračun i financije, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje
poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav,
imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice
Delnice, Alen Udović, direktor GSC Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Petar Hrg,
direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o.,
Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak  su  ispričali:  Katarina  Mihelčić,  Zvezdana  Jerković,  Dragan  Abramović  umjesto
kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački, Mirna Janeš.

PLANSKI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Otvaranje ponuda za bagatelnu nabavu za uredski materijal i tonere, pregled i ocjena ponuda.
- Potpisivanje Ugovora za geodetske usluge i dobrovoljno osiguranje.
- Obračun za volontere.
- JOPPD za travanj.
- Komunikacija s Ministarstvom zaštite okoliša i prirode vezano uz ocjenu o potrebi procjene

utjecaja zahvata na okoliš za muzej.
- Očitovanje brojila i evidencija potrošnje električne energije u ISGE sustavu.
- Prisustvovanje radionici konkurentnosti turističkog gospodarstva.
- Saziv za sjednicu Odbora za financije prije sjednice Gradskog vijeća.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Rad s korisnicima i pripravnicom koja je u NKČ 4 sata.
- E nabava knjižne građe.
- Jedna radijska emisija.
- Dogovor za 6. dodir riječi:  Goran Tribuson trebao bi doći u Lokve jer se radnja njegovog

krimića događa u Lokvama.
- Čišćenje prostora Knjižnice.
- Čitanje u Domu za stare i nemoćne osobe.
- Aktivnosti vezane na izdavanju brošure o 140. obljetnici NKČ.
- Uredit će se izlog uz Dan obitelji, 15. 5.

DAVORKA GRGURIĆ
- Prijava na natječaj Ministarstva graditeljstva Mesničke ulice. Od PGŽ-a smo za rekonstrukciju

dobili tek 44.000 kuna.



- Prometno redarstvo.
- Ugovori za drva na javnim površinama, kontrola i popis uzurpacija.
- Aktivnosti vezane uz parkiranje u Amerikanskoj ulici četvrtkom, poslati zahtjev za suglasnost

Hrvatskim cestama i rješenje dostaviti Policiji.
- Asfaltiranje prolaza u Supilovoj ulici i kontrola radova u Frankopanskoj ulici.
- Računi za održavanje nerazvrstanih cesta su došli, pregledane su građevne knjige, pripremljen

je dopis za Vojarnu.
- Priprema materijala za sjednicu Gradskog vijeća.
- Povodom tjedna Crvenog križa potrebno je izvjesiti njihovu zastavu.
- Otvaranje ponuda pristiglih na ponovljeni natječaj za prijevoz pokojnika.
- Dogovor  oko  termina  sastanka  za  prezentaciju  nacrta  Strategije  ukupnog  razvoja  Grada

Delnica.
- Dogovor oko izmjere kvadrature za čišćenje poslovnih prostora.
- Rješenja  za  komunalni  doprinos,  komunalnu  naknadu  i  naknadu  za  nezakonito  izgrađene

zgrade.
- Provedena je bagatelna nabava za pelete.
- Dobiveni  su  glavni  projekti  i  potvrde  za  Minihidroelektranu  „Curak“,  prema  posebnim

uvjetima gradnje potrebno je izdati potvrdu na glavni projekt.
- Sređivanje zemljišta u vlasništvu Grada u GIS-u.
- Računi za zgradu Gradske uprave i režije.

NIKOLA MUVRIN
- Košnja u Delnicama, sadnja lavande kod INA benzinske pumpe (problem je što ljudi uporno

kradu nasade lavande).
- Pomoć Vrtiću za organizaciju Dječje olimpijade.
- Košnja u Brodu na Kupi i sadnja cvijeća.
- Košnja groblja u Delnicama i Crnom Lugu.
- Redovna kontrola fontane.
- Domarski radovi te održavanje čistoće zgrada.
- Sutra se održava Skupština Društva.
- Pokošen je prilaz do ulaza u Vojarnu.  Davorka Grgurić navodi da ta cesta nije opasna za

sudionike u prometu, istina je da je parkiralište do neke mjere oštećeno ali tamo su postavili
znak zaustavljanja i parkiranja osim za njihova vozila.

- Prikupljanje ponuda za sanaciju suhozida na groblju u Kuželju.

PETAR HRG
- Obilazak terena s predstavnicima Saveza izviđača.
- Sutra se u Zagrebu održava sastanak s TZ Grada Zagreba, HTZ te Sindikatom biciklista.
- Prijave na natječaj PGŽ.
- Potrebno je dogovoriti lokaciju za smještaj displeja koji je trenutno u Kaštelu.

DRAŽEN RAČKI
- Intervencija  nije  bilo  ali  je  bilo  puno  događanja:  Obilježavanje  130.  godišnjice  DVD-a

Opatija,  140.  godišnjice  HTZ  u  Zagrebu,  Skupština  u  Lokvama,  Otvorenje  crkvice  sv.
Florijana, jučer naša proslava sv. Florijana.

- Izrada prepreka za takmičenje.
- Košnja trave, uređenje voćnjaka, čišćenje vozila.
- Izrada golova za Grabanj.

ALEN UDOVIČ
- Odlazak u Sloveniju u posjet alpskom vrtu „Julijana“ u organizaciji  PGŽ i Prirodoslovnog

muzeja.  Postoji  ideja  da se  nešto slično napravi  na  Platku što bi  obogatilo  ponudu same
lokacije.



- U Delnicama je održan sastanak s g. Matošem i županom PGŽ. Ukoliko sve dobro prođe bit
će  to  pozitivan  utjecaj  na  razvoj  sporta  te  na  ulaganja  u  sportske  objekte  u  Delnicama.
Razgovaralo se o tome da Delnice postanu Olimpijski centar.

GORDANA PISKAČ
- Radovi na konačnom prijedlogu UPU-a, čekamo još prostorne planere da dostave materijal za

Gradsko vijeće.
- Priprema akata za sjednicu Gradskog vijeća.
- Dogovor s geometrom koji radi elaborat cijepanja za Kendar zbog neusklađenosti podataka u

Katastru.  Građevnu  dozvolu  možemo  očekivati  kad  podnesemo  zahtjev  za  izvlaštenje  za
zemljište koje je u vlasništvu DUUDI.

- Potpisivanje ugovora s najpovoljnijim ponuditeljem za radove u Parku.
- Priprema natječaja za utvrđivanje prava građenje.

NIKOLINA MUHVIĆ
- Razgovori s kandidatima za stručno osposobljavanje.
- Sutra će biti testiranje osoba za vježbenika.
- Potpisivanje ugovora o radu s osobama koje su primljene na javne radove.
- Zahtjev Udruge „Prepelinc“ za zaštitu objekta ljekarne – čekamo odgovor Konzervatorskog

odjela temeljem kojeg ćemo dalje postupati.
- Aktivnosti  vezane  uz  ostavku  vijećnice  Maje  Kezele  na  mjesto  članice  Gradskog  vijeća.

Potrebno je sazvati Mandatnu komisiju.
- Izrada izmjene Odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka. Vijećnik Topić

zamolio je da izradimo izmjenu odluke.

Dovršeno u 8,40 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


